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РЕФЕРАТ

Работа  содержит:  59  с.,  12  рисунков,  18  таблиц,  54  источника,  5
приложений.
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Целью дипломной работы является изучение подходов, применяемых
для оценки эффективности коммерческого банка, а также их применение для
оценки эффективности белорусских банков.

Объектом  исследования  является  эффективность  деятельности
белорусских банков. 

Методы  исследования:  эконометрическое  моделирование;  метод
экспертных оценок; графический, статистический, аналитический.

В  работе  произведен  анализ  эффективности  коммерческого  банка  с
использованием наиболее известных методов с помощью коэффициентного,
параметрического и непараметрического подходов.

Новизна  полученных  результатов  заключается  в  анализе
эффективности в целом среди банков Беларуси с  помощью определенного
набора параметров, так и отдельно банка.

Степень  внедрения  и  рекомендации  по  внедрению  полученных
результатов:  с  помощью  методов,  описанных  в  данном  подходе  можно
оценить эффективность  любого предприятия, определив нужные входные и
выходные параметры.

Автор работы подтверждает, что работа выполнена самостоятельно и
приведенный  в  ней  расчетно-аналитический  материал  правильно  и
объективно  отражает  состояние  исследуемого  процесса,  а  все
заимствованные  из  литературных  и  других  источников  теоретические,
методологические положения и концепции сопровождаются ссылками на их
авторов.



ANNOTATION

The work contains 59 p., 12 figures,  18 tables, 54 sources, 5 applications. 
Keywords:.  EFFICIENCY,  BANKS,  DEA-ANALYSIS,  SFA-MODEL,

CAMEL, DUPONT`S MODEL
The purpose of  this  work is  to  analyze efficiency of  approaches  used to

evaluate  efficiency  of  the  commercial  bank  and  apply  them  for  evaluating
efficiency of belorussian banks.

The object of research is the efficiency of the Belarusian banks.
Research  methods:  econometric  modeling,  method  of  expert  evaluations;

graphical, statistical, analytical methods.
In this work performed an analysis of the efficiency of the commercial bank

with the most known methods such as coefficient, parametric and non-parametric
approaches.

Novelty of the results: efficiency analysis of Belorussia banks with specific
set of parameters and efficiency analysis of  JSC “MTBank”.

the analysis of efficiency in the whole of Belarus among the banks with a
specific set of parameters, and the bank separately.

The degree of implementation and recommendations for the implementation
of  the  results:  Using  described  methods  for  evaluating  the  efficiency  of  any
enterprise by defining the desired input and output parameters.

The  author  of  the  work  approves  that  the  research  is  carried  out
independently, computational  and analytical  material  represented  is  correct  and
reflects  objectively  the  state  of  the  process  researched,  all  methodological  and
theoretical statements and concepts borrowed from literary and other sources are
accompanied with references to their authors.


